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Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Adama Niedzielskiego 

Panie Ministrze! 

W zeszłym tygodniu podczas obrad Komisji Zdrowia minister Gadomski przekazał informację, że rząd 

planuje utworzyć w przyszłym roku lub w najbliższych latach 15 tysięcy miejsc opieki długoterminowej 

w polskich szpitalach. 

Chciałbym wobec tego się dowiedzieć, kosztem których oddziałów powstaną te łóżka, o których pan mi-

nister mówił. Wiem, że pan minister przekazał, że będą o tym decydowali dyrektorzy szpitali, ale nie jest 

możliwe, aby ministerstwo nie przygotowało odpowiednich wyliczeń i odpowiednich wskazówek. Więc za-

daję konkretne pytanie: jakie oddziały szpitalne mają być przekształcone w oddziały opieki długotermino-

wej? Które to będą oddziały i jak dużo łóżek z poszczególnych specjalizacji zostanie zamienionych na łóżka 

opieki długoterminowej? Jeżeli to możliwe, prosiłbym o dane z podziałem na województwa. Jeśli nie ma 

takiego opracowania, to proszę o przekazanie danych szacunkowych. Czego ministerstwo się spodziewa? Ile 

pieniędzy z Funduszu Medycznego planuje wydać na przekształcenie tych właśnie oddziałów w oddziały 

opieki długoterminowej? I dodatkowe pytanie: jaką kadrą dysponuje Ministerstwo Zdrowia, kto ma pracować 

w tych oddziałach i jak szybko w związku z tym one mają być przekształcane? Jaki jest plan, które miesiące 

którego roku mają być konkretnie wskazane jako czas, w którym te oddziały mają przestać istnieć jako od-

działy funkcjonujące do tej pory i mają być zmienione w oddziały opieki długoterminowej? 
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